
ՀՀ Գեղարքունիքի մարզպետ
Կարեն Սարգսյանին

Հարգելի՛ պարոն Սարգսյան,

Խնդրում եմ տեղեկություն տրամադրել հետևյալ հարցերի վերաբերյալ.

1. Մարզի դպրոցներից քանի՞սն են գործել վառարանային ջեռուցմամբ
2017-ին։ Խնդրում եմ տրամադրել այդ դպրոցների ցանկը։

2. Մարզի դպրոցներից քանի՞սն են գործել վառարանային ջեռուցմամբ
2018-ին։ Խնդրում եմ տրամադրել այդ դպրոցների ցանկը։

3. Մարզի դպրոցներից քանի՞սն են շարունակում ջեռուցումն
իրականացնել վառարանով 2023-ին։ Խնդրում եմ տրամադրել այդ
դպրոցների ցանկը։

4. Ինչու՞ են այդ դպրոցները մինչև այսօր գործում վառարանային
ջեռուցմամբ:

Կանխավ շնորհակալություն

Հարգանքով՝

Հանրային Հեռուստաընկերության լրագրող

Լուսինե Գրիգորյան

Հեռ.՝ +37494381072


